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Аннотация. Показано, что реализация скрытых резервов энергоэффективности возможна при использовании 
принципа регенерации потерь теплоты, считающихся естественными. К таким потерям относятся электрические 
потери турбогенераторов ТЭС, отводимые в форме теплоты. Предложена новая технология регенерации теплоты 
обмоток и стали турбогенераторов в схеме подготовки подпиточной воды теплосети и добавочной питательной 
воды котлов ТЭЦ. Произведен расчет экономической эффективности, доказывающий обоснованность внедрения на 
ТЭЦ предложенной технологии. 
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Abstract. It is shown that the implementation of hidden reserves of energy efficiency is possible using the principle of 
regeneration of heat losses, which are considered natural. Such losses include electrical losses of TPP turbogenerators, discharged 
in the form of heat. A new technology is proposed for the heat recovery of the windings and steel of turbo-generators in the scheme 
for the preparation of make-up water of the heating network and the additional feed water of the TPPs boilers. The calculation of 
economic efficiency, proving the validity of the introduction of the proposed technology at the TPPs, has been made. 
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